
Mijlpaal bereikt!

      Rijswijk, 9 augustus 2022
Beste leden,

Op 2 augustus heeft het bestuur van de HvC overlegd met 
Vesteda. De lijst met de nog openstaande punten van
de verduurzaming (zie de HvC website: www.churchillflat.nl) 
stond daarbij centraal.
Diverse punten zijn inmiddels verholpen (bv. verzakkingen 
van het parkeerterrein, slagboom, verlichting huisnummers 
etc.). Voor de nog openstaande punten zal Vesteda actie 
ondernemen, óf motiveren waarom deze punten niet opgepakt 
zullen worden. Een oplossing voor de ventilatie en
verwarmingsperikelen vormt hierin de grootste uitdaging.

We zijn blij dat na bijna twee jaar (!) touwtrekken het hoofd-
stuk van de verduurzaming afgesloten kan worden. De flat 
heeft een nieuwe, frisse uitstraling gekregen en met de 
alsmaar toenemende energieprijzen verwachten we dat de 
getroffen isolatiemaatregelen dit jaar al hun vruchten zullen 
afwerpen.
Het reguliere halfjaarlijkse overleg tussen HvC en Vesteda 
zal weer worden hervat. Heeft u punten die u op de agenda 
zou willen zetten, aarzel dan niet om contact met ons op te 
nemen!

Met vriendelijke groeten,

Marten Jan Kuipers
Gerard van der Kolff
(voorzitter en vice voorzitter HvC)

Dit bericht kunt u nalezen op www.churchillflat.nl


